
     Svenska Pudelklubben org.nr. 802002-7374  

     PROTOKOLL NR 11 2024  
   Svenska Pudelklubbens centralstyrelse den 2 juli 2024    

     kl.19.30 

Närvarande:  
Vice Ordförande: Fredrik Nilsson  
Ordinarie ledamöter: Lena Petri, Doris Backe, Lillan Holmberg , Mona Plånborg 
Grenholm, Johanna Hampf, Marika Pontén             

                       Suppleanter: Ann-Louise Lindgren  
                                     Övriga: Susan Gustafsson 
             Anmält frånvaro: Maria Dellham, Stefan Mörk, Frida Nordlander,              
           Aleksandra Palumbo, Camilla Waltersson             
                              

     

§141 Mötets öppnande  
 Vice ordförande Fredrik Nilsson öppnade mötet kl.19.44 

§142 Fastställande av dagordning  
Dagordningen fastställdes  

§143 Val av justerare 
Doris Backe valdes aV justera dagens protokoll  

§144 Föregående protokoll  
 justerade protokoll nr 9 och 10 

§145 Ekonomisk rapport  
Ekonomisk rapport från Sus. Resultatet är fortsaV posiYvt. 

§146 Medlemsrapport  
Antalet medlemmar är -28 om man jämför med 1.7 2023. Vi har i jämförelse med andra klubbar lyckats 
hålla vårt medlemsantal intakt. 
De som blir medlemmar genom gåvomedlemskap får eV välkomst brev. Vi skall se över och uppdatera 
brevet samt informaYonen på Köpa Hund. Marika lägger upp det nuvarande brevet. 

§147 Rapporter från KommiPéerna 
Johanna informerade om webgruppens arbetet med den nya hemsidan. Arbetet hi\lls känns  väldigt 
posiYvt. 
 Uppfödarutbildningens första Yllfälle blir en onsdag i september 
 Beslut: Johanna kontaktar Juha Kares och kommer överens om en dag, vi går ut med informaYon så fort 
det är klart. 
            
                
§148 Nya rasstandarden 
 Fredrik informerade om skrivningen gällande mustasch och ordet "Yllåtet" kommer aV användas 
 Angående färgkoderna har Fredrik gåV igenom de befintliga koderna för aV hiVa lämpliga benämningar. 
 De koder som inte finns i dagsläget så har vi valt aV använda benämningar som är så lika de befintliga som 
möjligt. Vi har valt aV börja med bokstaven V (eaersom viV skall vara den dominerade färgen 
Det finns redan 99 färgkoder hos SKK varför vi i möjligaste mån har försökt hiVa lämpliga benämningarna.  
Beslut: Styrelsen är eniga om förslaget och det skickas vidare Yll SKKs avelskommiVé 

Camilla presenterade eV förslag Yll kommunikaYonsplan aV användas inom styrelsen så aV vi 
kommunicerar ut informaYonen om den nya standarden på bästa säV. Styrelsen är eniga om aV det är eV 
utmärkt dokument som vi skall använda oss av. 



Beslut: Vi kommer aV hålla eV teamsmöte den 24.7 kl. 19.00 för medlemmarna där vi presenterar den nya 
standarden och de nya utställningsbestämmelserna  
Den 14.8 håller vi eV möte med avdelningarna 

§149 Inkomna skrivelser 
Mona har sammanställt inkomna skrivelser på eV föredömligt säV 
Beslut: Lena skickar in siV förslag gällande medlemsantal inför SKKs fullmäkYge 
 

§150 Kommande möten 
Tisdagen 23.7 kl.19.30  
  
Avslutning   
Mötet avslutades kl.21:22 

  
_______________________________________  ________________________________________  

Lillan Holmberg, sekreterare                       Fredrik Nilsson, ordförande för mötet 

_______________________________________  
Doris Backe protokolljusterare  
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